
PROTOKÓŁ Nr 49/2022 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 3 marca 2022 r. 

Posiedzenie komisji prowadził Przewodniczący Komisji - Robert Pasek. Posiedzenie odbyło się 
w sali nr 1 Urzędu Miasta, w godz. 1530—1555. Obecni na posiedzeniu według załączonej listy 
obecności. 

Porządek posiedzenia dotyczył zapoznania Komisji Rewizyjnej z protokołem z kontroli 
dotyczącej pobierania opłaty targowej oraz wypracowania stanowiska według § 15 ust. 1 
Regulaminu Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Zespołu kontrolującego Robert Pasek odczytał protokół z kontroli 
(stanowi załącznik). Protokół podpisany jednogłośnie „za". 

Głos zabrali: 

Radny Artur Marzysz odnośnie uwagi dotyczącej przeanalizowania oznaczenia dróg 
wjazdowych i wyjazdowych na targowisko, uważa, iż ludzie łamiący przepisy, nieprawidłowo 
wjeżdżając i wyjeżdżając, to nie jest sprawa Miasta. Jest to sprawa kierujących pojazdami. Jeśli 
jest oznakowanie ciągłe, nie powinno się przejeżdżać osi jezdni. Dwie bramy są, więc Miasto 
zabezpieczyło dobrze wjazd i wyjazd na targowisko pod względem przeciwpożarowym. 
Na dzień dzisiejszy jest dobry wjazd i wyjazd. Korzystający powinni dostosować się 
do przepisów ruchu drogowego. 

Radny Robert Pasek dodał, że wszystko zmieni się po remoncie drogi. 

Bunmstrz Miasta odpowiedziała, że gmina nic nie zrobi, ponieważ są to zjazdy i wjazdy z drogi 
krajowej. Natomiast główny cel, dla którego zebrała się Komisja Rewizyjna został w pierwszym 
punkcie rozpatrzony. Pozostałe wnioski są uboczne, bo sprawy te nie były przedmiotem pracy 
Komisji Rewizyjnej. Są to uboczne spostrzeżenia, do których nie ma zastrzeżeń, bo są one 
co roku podnoszone przez radnych, np. na sesjach. Są to różne niedociągnięcia, które trzeba 
usuwać raz w roku. Odnośnie wjazdów, można zamknąć bramę, jeśli to by coś poprawiło 
i zrobić wjazd tylko od jednej strony. Przepisy są notorycznie łamane, zwłaszcza jeśli chodzi 
o łewoskręt z drogi krajowej, ale my policjantów nie postawimy. 

Po dyskusji Komisja przegłosowała jednogłośnie (4 głosami „za") stanowisko, w którym 
stwierdza: 
1) prawidłowość działania jednostki kontrolowanej w ww. zakresie; 
2) brak nieprawidłowości; 
3) brak konieczności podejmowania działań w badanym zakresie, tj. dotyczącym pobierania 

opłaty targowej. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Robert Pasek 

Protokołowała: 
ji• ic^c ̂ k " 

Agnieszka Ogórek-Ostrach 


